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PROTOKÓŁ NR VII/2003
z VII sesji RADY MIASTA GDAŃSKA

która odbyła się w dniu 27 marca 2003 roku
w sali obrad Nowego Ratusz w Gdańsku

ul. Wały Jagiellońskie 1

Początek obrad godz. 9.00.

Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 31 radnych.
Nieobecni:

- Gorecki Jarosław,
- Lisicki Maciej,
- Tomaszewska Monika.

PUNKT 1

SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK
Otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Przypominam o zalogowaniu kart do glosowania.

Wpłynęły wnioski Prezydenta Miasta o:

- zdjęcie projektu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Śródmieście-Wyspa Spichrzów Południe, Stare Przedmieście w
mieście Gdańsku – druk nr 165 – ppkt 11 w punkcie 5,
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- wprowadzenie projektu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Śródmieście
– rejon ulicy Okopowej w mieście Gdańsku – druk nr 177 – w
miejsce zdjętego projektu uchwały-jako ppkt 11 w punkcie 5,

- zdjęcie projektu uchwały w sprawie przywrócenia tablicy
pamiątkowej poświęconej burmistrzowi Danielowi Gralathowi i
ufundowania tablicy pamiątkowej poświęconej przywódcom
harcerzy pomordowanym i poległym w czasie II wojny światowej –
druk nr 114 – ppkt 33,

- druki 142, 143, 156 tj. podpunkty 17, 18, 22 – aby procedować po
przerwie.

Wpłynęły autopoprawki Prezydenta do projektów uchwał:
- druk nr 164 – ppkt 1 w punkcie 5,
- druk nr 152 – ppkt 10
- druk nr 142 – ppkt 17
- druk nr 143 – ppkt 18
- druk nr 163 – ppkt 23

Radny – TADEUSZ MĘKAL
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Chciałbym wyjaśnić sytuację związaną z punktem 11. Ta zamiana planów
polega tylko na zamianie nazwy planów. Merytorycznie jest to ten sam problem.
Nic innego nie zostało zmienione. Zakres i granice zostają te same.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa jest za wprowadzeniem druku nr
177?

za - 26
przeciw -   1
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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Kto z państwa jest za przesunięciem punktu 142, 143 i 163 i procedowaniem ich
na końcu sesji?

za - 25
przeciw -   1
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

Kto z państwa jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad?

za - 24
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

PORZĄDEK OBRAD:

 1. Sprawy regulaminowe
- otwarcie sesji,

         - zatwierdzenie porządku obrad

 2.  Komunikaty:
- Prezydium i Komisji Rady Miasta,
- Prezydenta Miasta

- sprawozdanie Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy

- sprawozdanie z wykonania w roku 2002 Uchwały Nr
XLVII/1412/2002 RMG z dnia 26 marca 2002 r. w sprawie
programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w Gdańsku w
latach 2002-2006.
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 3. Oświadczenia Klubów Radnych.

 4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.

 5. Uchwały w sprawie :
      
 1) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na

rok 2003       (druk nr 164 +autopoprawka Prezydenta Miasta),

 2) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Chełm – rejon ulic Madalińskiego i Milskiego w mieście Gdańsku
(druk nr 145),

 3) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Chełm – rejon ulic Madalińskiego i Marii Ludwiki w mieście
Gdańsku             (druk nr 146),

 4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Stogi Południowe rejon ul. Stryjewskiego i Hożej w mieście Gdańsku
(druk nr 148),

 5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Aniołki w rejonie ulic Dębinki i Elizy Orzeszkowej w mieście
Gdańsku             (druk nr 149),

 6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
ulicy Kartuskiej – części zachodniej w mieście Gdańsku   (druk nr
166),

 7) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ulicy Beethovena i
ulicy Otwartej w mieście Gdańsku  (druk nr 147),

 8) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Kiełpinek Wschód w mieście
Gdańsku  (druk nr 150),

 9) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Jasień rejon ulicy Źródlanej i
Trasy W-Z w mieście Gdańsku  (druk nr 151),

 10) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Jasień rejon ulicy Zwierzynieckiej
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w mieście Gdańsku  (druk nr 152+autopoprawka Prezydenta
Miasta),

 11) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Śródmieście – rejon ulicy
Okopowej w mieście Gdańsku  (druk nr 1775),

 12) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie – rejon ujścia
Wisły Śmiałej część północna w mieście Gdańsku  (druk nr 172),

 13) zmiany uchwały nr XLVII/1398/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia
26 marca 2002 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo rejonu ulic
Bulońskiej-Myśliwskiej w mieście Gdańsku  (druk nr 157),

 14) zmiany uchwały nr XXXI/920/2001 Rady Miasta Gdańska z dnia 25
stycznia 2001 roku o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Nowej
Politechnicznej     od ul.Kartuskiej do ul.Rakoczego w mieście
Gdańsku  (druk nr 159),

 15) uchylenia uchwały Nr XXIV/699/2000 Rady Miasta Gdańska z dnia
15 czerwca 2000 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Siedlce w rejonie ulic
Malczewskiego, Stoczniowców – obecnie Grota Roweckiego, Armii
Krajowej w mieście Gdańsku  (druk nr 158),

 16) zatwierdzenia Sprawozdania Miejskiego Rzecznika Konsumentów
z działalności za rok 2002  (druk nr 174)

 17) wyrażenia zgody na udzielenie Muzeum Historycznemu Miasta
Gdańska bonifikaty od opłat za użytkowanie wieczyste gruntu,
stanowiącego własność Gminy Miasta Gdańska, położonego w
Gdańsku przy ul. Długi Targ 43 i od ceny sprzedaży budynku „Dom
Ławy” posadowionego na gruncie  (druk nr 153),

 18) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Parafii Rzymsko-
Katolickiej     p.w. Św.Teresy Benedykty od Krzyża w Gdańsku od
ceny sprzedaży gruntu, stanowiącego własność Gminy Miasta
Gdańska  (druk nr 154),
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 19) nabycia na własność przez Gminę Miasta Gdańska nieruchomości
Skarbu Państwa, położonej w Gdańsku przy ul.Przegalińskiej 131
(druk nr 155),

 20) wydelegowania przedstawiciela Miasta Gdańska do
Międzynarodowej Organizacji Turystycznej Baltic Sea Tourism
Cooperation   (druk nr 163),

 21) wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasta Gdańska do spółki
Pomorski Regionalny Fundusz Poręczeń Kredytowych spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku oraz objęcia
udziałów              w podwyższonym kapitale zakładowym spółki
(druk nr 160),

 22) powołania Rady Społecznej Ośrodka Terapii Dzieci i Młodzieży z
Rodzin Alkoholowych Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Gdańsku      (druk nr 161),

 23) określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2003 roku
(druk nr 139),

 24) zmiany Uchwały Nr LII/1607/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 29
sierpnia 2002 r. w sprawie wysokości dofinansowania zadań
realizowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych   (druk nr 167),

 25) szczegółowych zasad i trybu przyznawania Nagrody Miasta Gdańska
Młodym Twórcom w Dziedzinie Kultury   (druk nr 162),

 26) zmiany Uchwały Nr LIV/1668/2002 Rady Miasta Gdańska z dnia 10
października 2002 roku w sprawie ustanowienia Konkursu
Literackiego Miasta Gdańska im.Bolesława Faca   (druk nr 168),

 27) zmiany nazwy Wojewódzkiego Międzyszkolnego Ośrodka Sportu,
Rekreacji i Rehabilitacji w Gdańsku, ul.Grunwaldzka 244 na nazwę:
„Międzyszkolny Ośrodek Kultury Fizycznej”  (druk nr 169),

 28) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zarządu Dróg i Zieleni
w Gdańsku, będącego zakładem budżetowym i utworzenia jednostki
budżetowej   (druk nr 170),
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 29) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Komisji
ds.Wyborów w Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku i ustalenia jej
regulaminu  (druk nr 171),

 30) przywrócenia tablicy pamiątkowej poświęconej burmistrzowi
Danielowi Gralathowi i ufundowania tablicy pamiątkowej
poświęconej przywódcom harcerzy pomordowanym i poległym w
czasie II wojny światowej        (druk nr 114),

 31) wystąpienia Gminy Miasta Gdańska z Międzynarodowego
Stowarzyszenia Miast i Portów, nazwa skrócona: IACP, z siedzibą
w Hawrze we Francji   (druk nr 156),

 32) zatwierdzenia Regulaminu Gospodarowania Środkami Gminnego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  (druk nr
142+autopoprawka Prezydenta Miasta),

 33) zatwierdzenia Regulaminu Gospodarowania Środkami Powiatowego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  (druk nr
143+autopoprawka Prezydenta Miasta),

 6. Wnioski, oświadczenia osobiste.
 7. Zakończenie obrad.

PUNKT 2

KOMUNIKATY

Przewodniczący Rady Miasta Gdańska – Bogdan Oleszek – odczytał
Komunikaty RMG i Prezydium Rady.
Komunikaty stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
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PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Pragnę poinformować, ze z dniem dzisiejszym ogłoszony jest konkurs na
dyrektora Wydziału BRMG. Od dzisiaj można składać oferty zgłoszeniowe. Jest
to pierwszy wydział, w którym będzie konkurs. Pozostałe 4 konkursy na
dyrektorów wydziałów odbędą się w :

- Wydziale Polityki Gospodarczej i Integracji Europejskiej,
-  Wydział Gospodarki Komunalnej,
- Wydział Promocji,
- Wydział Edukacji i Sportu.

Ponadto będzie przeprowadzonych 10 konkursów na 10 – ciu kierowników
referatów w różnych wydziałach UM.

Zgodnie z obowiązującymi przepisami wydałem zarządzenie dotyczące
wyborów do jednostek pomocniczych w :

- Brzeźnie,
- Nowym Porcie,
- Letnicy,
- Stogi z Przeróbką,
- Krakowiec,
- Górki Zachodnie,
- Wyspa Sobieszewska,
- Rudniki,
- Wzgórze Mickiewicza,
- Kokoszki,
- Strzyrza,
- Osowa,
- Chełm,
- Olszynka.

Wybory odbędą się 18 maja 2003 roku w godzinach 6 – 20. Do 18 kwietnia
należy zgłaszać kandydatów na radnych. To jest termin ostateczny. 28 kwietnia
powołane zostaną obwodowe komisje do spraw wyborów. Zostanie podana do
publicznej wiadomości informacja o kandydatach. Wybory odbędą się 18 maja.

ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
przedstawił sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy za rok 2002.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
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WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska przedstawił
sprawozdanie z wykonania w roku 2002 uchwały Nr XLVII/1412/2002
Rady Miasta Gdańska w sprawie programu działań na rzecz osób
niepełnosprawnych.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Radny – EUGENIUSZ GŁOGOWSKI
Panie Przewodniczący.
Mam pytania do dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy. Jak pan ocenia
programy przeciwdziałania bezrobociu, które przyjęła rada, ich skuteczność, i
zasadność? Czy one coś zmieniły?
W Warszawie utworzyła się „Loża Trójmiasto” może powinno się z nimi
skontaktować.
Jak Gdańsk wygląda na tle innych dużych miast?
Rząd przyjął program STER. Jak pan ocenia ten program?

ROLAND BUDNIK -Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
Program RMG jest w realizacji z oglądów wyników po pierwszym roku
wiadomo, że przyniósł on efekty. Trzeba będzie też pomyśleć o zweryfikowaniu
tego programu ponieważ pewne rzeczy udały się bardzo dobrze ale niektóre
były nietrafione. Dzięki Miejskiemu Programowi Przeciwdziałania Bezrobociu
udzieliliśmy pomocy prawie 7 tys. osób, które w inny sposób nie otrzymałyby
pomocy. Pełna ocena będzie w połowie roku.
Nie chcę się w tej chwili szczegółowo wypowiadać, które punkty powinny być
dalej realizowane a które nie. W 70% program zadziałał. Efekty przychodzą
troszkę później. Zapewniam  jeszcze raz, że na półrocze przedstawimy efekty.
Zapewniam, że takie były.
Zainteresuję się wyjazdami osób z wyższym wykształceniem do Warszawy.
W zeszłym roku bezrobocie w województwie Pomorskim rosło głównie dzięki
Trójmiastu. Tak było też z innymi regionami. Mam dane za ostatnie 10 miesięcy
z kilku dużych miast. Wynika z tego, że przyrost osób bezrobotnych w Gdańsku
w ubiegłym roku wyniósł 16%. W Warszawie prawie 50%, we Wrocławiu 20%
a w Poznaniu 14%.  W Gdańsku w porównaniu z innymi dużymi miastami
liczba osób bezrobotnych wyłączanych z ewidencji z powodu podjęcia pracy
jest największa w kraju. W Gdańsku 56% wyłączonych z ewidencji to ci, którzy
podjęli pracę. Dla porównania w Gdyni jest to  35%, a w  Krakowie 40%.
Pokazuje to, że nasi mieszkańcy zawsze byli bardzo dynamiczni. Ludzie bez
przerwy podejmują pracę. Nawet jeśli jest to na krótko to jest to lepsze
rozwiązanie.
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Program STER jest programem wojewódzkim, w którym miasto Gdańsk bierze
udział.  W programie są wszystkie instrumenty prawne jakimi Powiatowy Urząd
Pracy dysponował. Na ten program przewidziano dodatkowo 18 milionów
złotych. Program nie załatwi problemu jeśli coś się stanie z przemysłem
okrętowym. Pracę może wtedy utracić 20 tysięcy osób. Te 18 milionów nie
zastąpi ludziom pomocy. Jest to jednak wsparcie gmin i powiatów.

Radna – ZOFIA GOSZ
Z tego co pan przekazał wynika, że jest dobrze.
Wyraźnie jest powiedziane, że jest bardzo dużo bezrobotnych po szkołach
zawodowych a po szkołach średnich jest ta liczba zdecydowanie niższa. Jak pan
to tłumaczy? Jest to niezrozumiałe.
Co udało się załatwić w zakresie porozumień międzyzakładowych? Ile jest prac
interwencyjnych? Czy są prace publiczne? Kto może z nich skorzystać?
Obecnie tylko 10% bezrobotnych ma prawo do zasiłku. Czy w pana ewidencji
jest ujmowany także bezrobotny bez prawa do zasiłku.
Jakie ma pan propozycje na przeciwdziałanie bezrobociu?

ROLAND BUDNIK -Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy
Osoby z wykształceniem ogólnym średnim mają większą wiedzę na temat
programów z których mogą korzystać. Sytuacja polegająca na tym, że osób z
wykształceniem zasadniczym zawodowym jest więcej wynika z rynku pracy.
Szkoła zasadnicza zawodowa szkoli na podstawie przestarzałych programów.
Pracodawca oczekuje od osoby poszukującej pracy wiedzy ogólnej, dlatego
osoby po ogólniakach cieszą się dużym zainteresowaniem wśród pracodawców.
Można je kształcić kierunkowo. To zjawisko obserwujemy już od kilku lat.
Ludzie i rynek na to bardzo szybko reagują. Coraz więcej młodych ludzi
postanawia się kształcić w liceach.
W ramach przyznawanych nam środków na aktywne przeciwdziałanie
bezrobociu organizujemy prace np. interwencyjne. W przyszłym roku tych
środków będzie znacznie więcej. W ubiegłym roku do prac interwencyjnych
skierowaliśmy 270 osób, do robót publicznych 120, w programach specjalnych
uczestniczyło 22 osoby, na staże absolwenckie trafiło 380 osób. Pożyczki na
podjęcie działalności gospodarczej otrzymało 46 osób a na szkolenia i
przekwalifikowania skierowaliśmy 963 osoby. Dzięki uchwale RMG podjęliśmy
szereg nietypowych działań np. uruchomienie w 5 szkołach klubów pracy
przygotowujących młodzież do poruszania się po rynku pracy oraz otwarcie
sklepu z ofertami pracy krótko terminowej.
Zrobiliśmy program dla młodzieży. W organizacjach poza rządowych
uruchomiliśmy prace społeczno użyteczne gdzie można nauczyć się pracować.
Osoby pracujące tam dostają połowę najniższego wynagrodzenia a organizacje
mają wsparcie. Zapewniam państwa, że efekty są dobre.
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Radny - ALEKSANDER ŻUBRYS
Ze zrozumieniem i uznaniem trzeba podejść do tego co robi Powiatowy Urząd
Pracy. Mamy jednak świadomość, że sedno sprawy leży w rozwoju
gospodarczym, w inwestycjach. W naszym mieście powinny ruszyć inwestycje.
To jest wniosek składany do Prezydenta przez nasz klub od wielu lat. Jeżeli tego
nie osiągniemy to dramatyczny wzrost bezrobocia w Gdańsku jeszcze się
pogłębi. W tej chwili czeka nas ostra walka o przemysł okrętowy. Nie możemy
doprowadzić do upadku tego przemysłu, który daje kilku tysiącom ludzi pracę.
Na to musimy zwrócić uwagę.
Jak wygląda praca za granicą? Czy mamy jakieś dane na ten temat?  Na
dyżurach radnych średnio bywa od 15 do 20 osób. Średnio 50-70% przychodzi
ze swoimi CV z prośbą o znalezienie pracy. Niektóre dramatyczne wyznania są
wielkim wyzwaniem.

Radny – WIESŁAW KAMIŃSKI
Trudno się nie zgodzić ze słowami kolegi Aleksandra Żubrysa ale jedno musimy
sobie uświadomić. Tutaj, na tej sesji, z tej sali powinny być jasne, jednoznaczne
sygnały zapraszające inwestorów do Gdańska. Ku rozwadze wszystkim radnym
tą myśl adresuję.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Słuchając wystąpienia pana z Powiatowego Urzędu Pracy ze smutkiem
przyjęłam informacje, że szkoły zawodowe szkoły produkują bezrobotnych. KE
przymierzała się do reorganizacji szkolnictwa zawodowego.
Za miesiąc będzie nabór do szkół ponad gimnazjalnych. Już dzisiaj wiem, że
preferencje młodzieży są ukierunkowane na licea. Dyrektorzy dostali polecenie
o nie otwieranie dodatkowych klas, ponieważ miasto musi mieć pieniądze na
dofinansowanie szkół zawodowych. W związku z tym strumień młodzieży
popłynie do szkół zawodowych ponieważ mamy taką chorą strukturę. Nasza
decyzja powinna być bardziej odpowiedzialna a nie populistyczna.
Panu Węgrzynowi, który produkuje się w dzisiejszej gazecie na temat ZSZ nr 10
chciałam powiedzieć, że była to decyzja bardzo trudna. W czerwcu sztucznie
utrzymamy szkoły zawodowe pozbawiając młodzieży kontynuowania nauki w
LO. Aby utrzymać ta szkołę uruchomiono wszystkie formy nacisku. Jeżeli dalej
państwo będą utrzymywać taką liczbę szkół to niewydolność rynku będzie się
powiększała. Gratuluję tym którzy takie decyzje podejmują.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Panie Przewodniczący.
Mówiąc o bezrobociu wysłuchaliśmy informacji. Jedno jest pewne nie jest to ten
poziom informacji i nie jest to kompetencja władz miasta. Jednocześnie nie
wyobrażam sobie aby RMG nie podeszłą do tego poważnie i nie starała się tego
problemu rozwiązać.



12

Tak naprawdę bezrobocie mamy na całym świecie i nigdzie nie zostało
rozwiązane na poziomie samorządu ani rządu. Nie poradził z nim sobie jeden
program ani jeden pion osób. Jeżeli chcemy skutecznie przeciwdziałać
bezrobociu to musi to być ciąg stałych pernamentnych działań na poziomie
rządu, regionu i miasta. To nie powinny być działania sporadyczne. Jeśli nie ma
porządnej umowy o wzajemnej współpracy to nie można mówić o wzajemnej
pomocy i działaniu na tych trzech poziomach.  Tak naprawdę kręcimy się w
miejscu, pozostawiając poszczególne instytucje samym sobie. Jeśli Powiatowy
Urząd Pracy nie będzie miała wsparcia to niestety nie jest w stanie dobrze
działać. Pojedyncze programy, za które dostawaliśmy pochwały powodowały,
że 20 – 40 osób dostała pracę. Jeśli mówimy poważnie o bezrobociu to wniosek
jest jeden. To jest problem poza polityczny. Takie porozumienie dla
wypracowania metod jest konieczne. Jeśli mielibyśmy lepsze rozeznanie i
poparcie to działania byłby lepsze. Nie można ładnie mówić a w praktyce robić
inaczej. Jeżeli mamy się tym zająć to nawet wtedy kiedy jest to niewygodne.
Powiem wyraźnie – pewne rzeczy trzeba po prostu robić.
Powinniśmy dokonać przeglądu wszystkich możliwych programów i zastanowić
się jak je wzmocnić. Jeśli będziemy o tym mówić tylko raz na sesji to nie będzie
z tego żadnego pożytku.

Radny – EUGENIUSZ WĘGRZYN
Po pierwsze pani Elu bardzo serdecznie dziękuję za zainteresowanie się gazetą,
której entuzjastką pani nie była i nie jest.
Ja również jeśli pani by uważnie czytała napisałem o tym, że będą potrzebne
redukcje. Co do braku programu zabezpieczenia potrzeb edukacyjnych to chyba
pani nie ma wątpliwości, że taki brak występuje. Co do formy przeprowadzenia
zamierzonej likwidacji chyba pani chyba też jej nie popiera.
Powiedzmy sobie szczerze. Robi się to od przypadku do przypadku w wyniku
potrzeb na substancje, w których znajduje się dana jednostka. A nie o to chodzi
w logicznym rozwiązywaniu problemów edukacyjnych w mieście.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Przypominam, ze na konwencie umówiliśmy się, żeby występowało po jednym
przedstawicielu Klubu.

Radny – RYSZARD OLSZEWSKI
Uważnie wsłuchuję się w dzisiejszą debatę chociaż nie jest ona dla mnie nowa.
Ten problem podnosiłem już na początku roku. Radny Kamiński apeluje do nas
abyśmy pomyśleli o inwestorach. Ja proszę aby zaapelował też do Prezydenta
ponieważ musi się on w to włączyć.
Pomysł pana Sowińskiego ma sens. Należy te programy odszukać i uruchomić.
Tylko z kim usiąść. Ta interpelacja pokazuje, że nie mamy partnerów.
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Przeczytam tylko 2 zapytania do Prezydenta. Jakimi działaniami zamierza pan
Prezydent zachęcić rodzimą przedsiębiorczość do inwestowania w Gdańsku?
Jak zamierza pan pozyskać inwestorów wewnętrznych? Mam kilka zapisanych
kartek a na nich żadnych odpowiedzi. Może pan Prezydent nie ma koncepcji.
Jakie uruchomi pan mechanizmy, które będą miały wpływ na zmniejszenie
bezrobocia w Gdańsku? Sądzicie państwo, że jest odpowiedz. Nie ma
odpowiedzi. Chciałbym z jakimkolwiek partnerem usiąść i porozmawiać.

Radny – MIROSŁAW ZDANOWICZ
W zasadzie to o czym wszyscy mówili jest dobre, z tym że brakuje mi jednej
rzeczy. Mamy cudotwórcę ministra finansów, który bawi się. Ja jestem
pracodawcą. Mam firmę zatrudniającą ok. 20 osób. Ja mogę zatrudniać ale
muszę mieć coś za coś. Jeśli zamiast zasiłku skierowano by te pieniądze do
małych firm np. płacąc za nie ZUS to ja mogę zatrudniać. Małym nakładem
można by zatrudnić wiele osób. Ale te najprostsze rozwiązania są najtrudniejsze.

   

PUNKT 3

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH

Przedstawiciele Klubów RMG nie złożyli oświadczeń.

PUNKT 4

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADYCH

Radny - Eugeniusz Węgrzyn - Wiceprzewodniczący RMG
Bardzo się cieszę, że poskutkowała propozycja złożona na poprzedniej sesji i nie
będzie czytania interpelacji. Wszyscy radni otrzymali do skrytek odpowiedzi.
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Wiceprzewodniczący RMG Eugeniusz Węgrzyn odczytał zgłoszone
zapytania.
Odpowiedzi na zapytania stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu

Wiceprzewodniczący RMG Eugeniusz Węgrzyn odczytał zgłoszone
interpelacje.
Odpowiedzi na interpelacje stanowią załącznik nr 5 do niniejszego
protokołu

Radna – ZOFIA GOSZ
(dotyczy interpelacji nr 26 )
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Dowiedziałam się, że powiat nie ma żadnego obowiązku. Jak to się ma do
ustawy o samorządzie gdzie jest jednoznacznie zapisane, że ochrona zdrowia
jest zadaniem podstawowym.
Komisja Zdrowia nie ma w zadaniach zwalczania gruźlicy.
(dotyczy interpelacji nr 28)
Chciałam się dowiedzieć jako radna czy pracownicy samorządowi opłacani z
podatków podatników pracują jeszcze dodatkowo?  Czy prowadzą działalność
gospodarczą?
Dostałam wymijającą odpowiedz. Z gazety dowiedziałam się, że 45 osób z UM
prowadzi własną działalność gospodarczą. I tak właśnie nasz kochany Prezydent
traktuje radnych.

WALDEMAR NOCNY – Wiceprezydent Miasta Gdańska
W związku z pytaniem pani radnej postaramy się rozszerzyć informację na ten
temat tak aby w pełni usatysfakcjonować panią radną.

Radna – ZOFIA GOSZ
Jeżeli powiedziałam o skonfrontowaniu prawnym ustawy o samorządzie
gminnym gdzie jest zapisane, że podstawowym zadaniem jest ochrona zdrowia
a gruźlica to też ochrona zdrowia.
W tym kontekście chcę wiedzieć co robi gmina. Ochrony zdrowia nie możemy
się pozbyć. Jeśli nie wykonujemy zadań przeciwgruźliczych to musimy je
komuś przekazać. Trzeba się wywiązać z zadań.
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Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Co sesje tracimy około godziny na odczytanie nazwiska zgłaszającego, tytułu i
czy otrzymał czy nie odpowiedz. Czy nie można nam na piśmie przekazać. Ile
było interpelacji, kto dostał odpowiedz itp. A na sesji byłyby odczytywane tylko
te z zaznaczeniem o odczytanie lub kontrowersyjne. W ten sposób
zaoszczędzimy czas.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Myślę, że ustalimy to na konwencie.

PUNKT 5

UCHWAŁY W SPRWIE

1) ZMIANY UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA
BUDŻETU MIASTA GDAŃSKA NA ROK 2003
(DRUK NR 164 + AUTOPOPRAWKA)

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2003. Są to drobne zmiany w
uchwale budżetowej polegające na wprowadzeniu otrzymanych w ciągu roku
dochodów budżetowych od 1 stycznia. Czyli finalnych kwot subwencji
oświatowej dla powiatu i gminy. Zmniejszono nam środki na zadania gminne o
755 tysięcy złotych, subwencję drogową o 47 tysięcy złotych i subwencję
wyrównawczą o 61 tysięcy. Jednocześnie dokonano zwiększenia subwencji
oświatowej o 730 tysięcy złotych i subwencji podstawowej dla gminy o 44
tysiące. W sumie ruch jest niewielkim zmniejszeniem.
Jest to nasz sukces ponieważ jesteśmy jedynym miastem, które nie uległo
drastycznym cięciom w finalnych kwotach subwencji edukacyjnej. Inne miasta
miały kilku milionowe ciecia. Prognozy grudniowe okazały się trafione.
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Wprowadzamy zmiany, kończymy prostowanie spraw wskazanych przez RIO.
Doprowadzamy to do porządku. 40 tysięcy złotych przeznaczamy na
modernizacje ul. Pawiej. 98 tysięcy przenosimy na dotacje dla klubu „Żak”, 10
tysięcy złotych na młodych twórców kultury oraz 88 na organizacje przez Dom
Kultury dwóch imprez.
Mamy autopoprawke polegającą na zmianie środków specjalnych (osób
poparzonych oraz ład i porządek publiczny). Zmniejszamy dochody o 10 tysięcy
złotych. Mamy te pieniądze na lokacie. W tym roku AM wygrała konkurs i
będzie kompleksowo leczyła osoby poparzone. W związku z tym musieliśmy
200 tysięcy złotych przekazać AM. Ta kwota będzie mniejszą bazą na lokacie i
stąd te 10 tysięcy.
11 300 złotych przeznaczamy na zapłacenie za film mający na celu nauczenie
dzieci zachowania podczas ataków przez psy.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KB, KPGiM, KRP, KE, KSSiOZ, KK zaopiniowały projekt pozytywnie.

Radna – ZOFIA GOSZ
Czy dobrze zrozumiałam, że 200 tysięcy zostanie przekazane na dofinansowanie
AM.

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
Ja mówiłem o tym na poprzedniej sesji oraz podczas komisji, na której pani
radna była. Środek specjalny, na którym jest teraz 500 tysięcy złotych  mogą
być wydatkowane tylko tej jednostce, która wygra konkurs na usługi medyczne.
Taki konkurs został ogłoszony, w komisji byli radni i konkurs wygrała AM. Za
tą kwotę AM będzie leczyła poparzonych.

Radna – ZOFIA GOSZ
Nie byłam na żadnej komisji i zawiadomienia o takim przetargu na KSSiOZ nie
dotarły. Na KPGiM docierają a na KSSiOZ nie.
Pan powiedział, że to był przetarg na leczenie. Czy mogę się zapoznać z
zakresem tego leczenia. Dofinansowanie AM a leczenie to dwie różne sprawy.

WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
Jeżeli pani zrozumiała, że dofinansowanie ma polegać na przekazaniu to nie jest
tak. Ja powiedziałem wyraźnie. To jest umowa cywilno – prawna między
miastem a AM na świadczenie usług medycznych. Umowa ta nie ma charakteru
dofinansowania poprzez przekazanie pieniędzy tylko zapłacenie za konkretne
usługi medyczne.
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 164+ autopoprawka?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/141/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta
Gdańska na rok 2003.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

2) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO CHEŁM –
REJON ULIC MADALIŃSKIEGO I MIKULSKIEGO W
GDAŃSKU
(DRUK NR 145)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Chełm – rejon ulic Madalińskiego i Milskiego w mieście
Gdańsku.
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Jest to plan do którego przystąpiono w 2002 roku i obejmuje on ok. 15
hektarów. Głównym celem planu była korekta rezerw w dotychczas
obowiązujących planach przeznaczanych na cele publiczne. Zgodnie z
intencjami wnioskodawców Główne dyspozycje dotyczą przeznaczenia terenów
na cele mieszkaniowo – usługowe. Pozwala to na wprowadzenie ok. 1500
nowych mieszkańców. Zachowujemy dotychczasową rezerwę terenu na
przedszkole.
Na tym terenie znajduje się również fragment związany z ogólno miejskim
systemem terenów aktywnych biologicznie. Ustalenia planu chronią te wartości.
Do planu nie wniesiono żadnych zarzutów i protestów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 145?

za - 19
przeciw -   1
wstrzymało się -   6

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/142/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Chełm – rejon ulic Madalińskiego i Milskiego w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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3) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO CHEŁM –
REJON ULIC MADALIŃSKIEGO I MARII LUDWIKI W
MIEŚCIE GDAŃSKU
(DRUK NR 146)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Chełm – rejon ulic Madalińskiego i Marii Ludwiki w mieście
Gdańsku. Celem planu była weryfikacja rezerw na cele publiczne. Przede
wszystkim chodziło o układ komunikacyjny, który jest objęty planem.
Do tego planu nie było zarzutów i protestów.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Panie Przewodniczący,
Panie Prezydencie,
Wysoka Rado.
Na podstawie tego planu chciałbym zwrócić uwagę na pewne rządzące
mechanizmy. Jeśli spojrzy się na część planu w kolorze brązowym to zauważą
państwo, że jest lub będzie ona otoczona zabudową szeregową. Dalej idzie
zabudowa 5- kondygnacyjna. W tej chwili część zabudowy jednorodzinnej jest
oddzielona od tej wysokiej Wzgórzem. Jednakże poszczególne zgody Urzędu i
wykup powoduje, że ta zabudowa się przesuwa. W tej chwili wniosek jest taki
żeby wybudować wysoki budynek. Pośród całego pasa domów jednorodzinnych
są stawiane wysokie budynki. Wyglądać one będą jak pomniki braku harmonii.
Nie jest to tragedia ale jak słyszę, że uzasadnieniem tej budowy jest wniosek
właściciela terenu to nie można się zgodzić. Dlaczego przedłużamy wysokie
budynki a nie zabudowę jednorodzinną. To jest moje zapytanie. Czy
rzeczywiście bierzemy pod uwagę tylko wniosek tego, który kupił teren?
Wydaje się, że teren jest zapomniany przez miasto. Przepraszam, że jest
komentarz z mojej strony na ten temat ale był to przez długi czas teren
zapomniany. Teraz okazuje się, że nie. Opiekuńczość miasta jest aż nadto
drażliwa i męcząca. Uważam, że tutaj powinna być zabudowa jednorodzinna,
niska.
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WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Szanowni Państwo.
Chciałbym przypomnieć, że procentując koncepcje oraz projekty uchwał
związane z tworzeniem planu każdorazowo koncepcja przedstawiana jest KRP,
który jest weryfikatorem ustaleń jakie proponujemy. Wtedy bierze się wszystko
pod uwagę. Wniosek wnioskodawcy, uwarunkowania lokalne oraz to co
ustalimy na komisji jest pewnym kompromisem. Nie jest to sytuacja taka, że
prezydent samowolnie ustala ustalenia planu.

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 146?

za - 18
przeciw -   1
wstrzymało się -   6

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/143/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Chełm – rejon ulic Madalińskiego i Marii Ludwiki
w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
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4) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO STOGI
POŁUDNIOWE – REJON ULIC STRYJEWSKIEGO I
HOŻEJ W MIEŚCIE GDAŃSKU
(DRUK NR 148)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
Przestrzennego Stogi Południowe – rejon ulic Stryjewskiego i Hożej w mieście
Gdańsku. Plan został podjęty w roku 2002 z inicjatywy Komitetu Osiedlowego
Rady Osiedla Stogi z Przeróbką.. Plan ma bardzo szczegółowy charakter.
Ustalenia zostały sporządzone na podstawie konkursu jaki został
przeprowadzony wśród studentów architektury Politechniki Gdańskiej. Jest to
teren w całości przeznaczony na zieleń oraz funkcje, które mogą tą zieleń
obsługiwać. Teren jest własnością miasta. Przy wyłożeniu planu do publicznego
wglądu nie wpłynęły żadne protesty ani zarzuty.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 148?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/144/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Stogi Południowe – rejon ulic Stryjewskiego i
Hożej w mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
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5) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ANIOŁKI
– REJON ULIC DĘBINKI I ELIZY ORZESZKOWEJ I W
MIEŚCIE GDAŃSKU
(DRUK NR 149)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
Aniołki – rejon ulic Dębinki i Elizy Orzeszkowej w mieście Gdańsku. Plan
został podjęty z inicjatywy Akademii Medycznej. Chodzi w nim o
zweryfikowanie ustaleń celem uelastycznienia i poszerzenia możliwości
inwestowania w zgodzie i intencjami Akademii Medycznej. Jest to fragment,
który dotyczy też pewnych ustaleń związanych z siostrami Elżbietankami. Plan
ten umożliwia realizację zamierzeń. Ta tym terenie przewidujemy pojawienie
się usług z wyłączeniem obiektów handlowych o powierzchni sprzedażowej
powyżej 2000 m2, parkingów, garaży, salonów samochodowych, hurtowni.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 149?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/145/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Aniołki – rejon ulic Dębinki i Elizy Orzeszkowej w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
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6) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ULICY
KARTUSKIEJ – CZĘŚCI ZACHODNIEJ W MIEŚCIE
GDAŃSKU
(DRUK NR 166)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania ulicy
Kartuskiej – części zachodniej w  mieście Gdańsku. Jest to plan omawiany na
styczniowej sesji. Plan ten weryfikuje ustalenia pod rezerwy terenowe pod
komunikacje. Po odrzuceniu zarzutów nie złożono skarg do NSA. Tryb
formalny został wyczerpany.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 166?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/146/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego ulicy Kartuskiej – części zachodniej w mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
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7) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO SIEDLCE
REJON ULICY BEETHOVENA I ULICY OTWARTEJ W
MIEŚCIE GDAŃSKU
(DRUK NR 147)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Siedlce rejon ulicy Beethovena i ulicy otwartej w mieście
Gdańsku. Do sporządzenia planu doszło z inicjatywy mieszkańców. Tereny są w
90% własnością miasta. Na tym terenie można wybudować mieszkania przy
relatywnie niskich nakładach na infrastrukturę. Przystąpienie do planu pozwoli
na racjonalne wykorzystanie tego terenu w przyszłości.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 147?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/147/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Siedlce rejon ulicy Beethovena i ulicy Otwartej w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.
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8) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
KIEŁPINEK WSCHÓD W MIEŚCIE GDAŃSKU
(DRUK NR 150)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Kiełpinek Wschód w mieście Gdańsku. Plan podejmujemy
ponieważ był wniosek Agencji Mienia Wojskowego, która zwraca się z prośbą o
przekształcenie podległych im terenów na funkcję mieszkaniowo – usługową
oraz z powodu obowiązku przystąpienia do planu ponieważ znajdują się tam
fragmenty ogólno miejskiego terenu aktywnego biologicznie. Jest również
wskazanie do obowiązkowego sporządzenia planu ze względu na lokalne
uwarunkowania. Z tego  powodu sporządzono projekt. Proszę o podjęcie.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 150?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/148/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Kiełpinek Wschód w  mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
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9) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO JASIEŃ
REJON ULICY ŹRÓDLANEJ I TRASY W-Z W MIEŚCIE
GDAŃSKU
(DRUK NR 151)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Jasień rejon ulicy Źródlanej i Trasy W-Z w mieście Gdańsku.
Celem planu jest wyznaczenie terenów pod zabudowę mieszkaniową z
niezbędnym zapleczem usługowym. Plan powstaje w zgodzie ze studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Istotne jest to aby
uszczegółowić powstanie korytarza ekologicznego, który łączyć ma tereny
rekreacyjno sportowe Gdańsk Południe z terenami rekreacyjnymi znajdującymi
się wzdłuż jeziora Jasień.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 151?

za - 17
przeciw -   0
wstrzymało się -   5

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/149/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Jasień rejon ulic Źródlanej i Trasy W-Z w
mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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10) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO JASIEŃ
REJON ULICY ZWIERZYNIECKIEJ W MIEŚCIE
GDAŃSKU
(DRUK NR 152 + autopoprawka)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Jasień rejon ulicy Zwierzynieckiej w mieście Gdańsku z
autopoprawką Prezydenta miasta Gdańska. Autopoprawka dotyczy fragmentu,
który w pierwotnej wersji nie został ujęty w załączniku graficznym
towarzyszącym uchwale. Chodzi o fragment terenu będącego w dyspozycji
ogrodów działkowych. Chcemy całość ogródków działkowych objąć planem
stąd ta autopoprawka.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 152 +
autopoprawka?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/150/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Jasień rejon ulicy Zwierzynieckiej w  mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
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11) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
ŚRÓDMIEŚCIE - REJON ULICY OKOPOWEJ W
MIEŚCIE GDAŃSKU
(DRUK NR 177)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Śródmieście - rejon ulicy Okopowej w mieście Gdańsku.
Pierwotny druk, który państwo otrzymali mówił o przystąpieniu do zmiany w
planie. Po dyskusji z prawnikami doszliśmy do przekonania, iż to co chcemy w
ramach tego planu sporządzić wykracza poza zakres zmian. Stąd też nowy druk,
który mówi o przystąpieniu do sporządzenia planu. Celem planu jest weryfikacji
ustaleń komunikacyjnych.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 177?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/151/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Śródmieście - rejon ulicy Okopowej w  mieście
Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.
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12) UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GÓRKI
ZACHODNIE - REJON UJŚCIA WISŁY ŚMIAŁEJ
CZĘŚĆ PÓŁNOCNA W MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK NR 172)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedkładam państwu do uchwalenia miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego Górki Zachodnie - rejon ujścia Wisły Śmiałej w części północnej
w mieście Gdańsku. W studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy wskazano ten obszar jako teren z koniecznością
sporządzenia dla niego planu. Ponadto wpłyną wniosek o wydanie decyzji o
warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. W związku z tym ustawa
obliguje nas do sporządzenia planu w terminie 2 miesięcy.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 172?

za - 17
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/152/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Górki Zachodnie - rejon ujścia Wisły Śmiałej
część północna  w  mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.
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13) ZMIANY UCHWAŁY NR XLVII/1398/2002 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 26 MARCA 2002 ROKU O
PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO PIECKI – MIGOWO REJONU
ULIC BULOŃSKIEJ – MYŚLIWSKIEJ W MIEŚCIE
GDAŃSKU.
(DRUK NR 157)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Druk 157 dotyczy zmiany uchwały nr XLVII/1398/2002 Rady Miasta Gdańska
z dnia 26 marca 2002 roku o przystąpieniu do sporządzenia  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Piecki – Migowo  rejonu ulic Bulońskiej –
Myśliwskiej w  mieście Gdańsku. W toku prac doszliśmy do pewnych
rozwiązań koncepcyjnych dotyczących miedzy innymi ul. Nowej
Politechnicznej oraz jej połączenie z ul. Bulońską. Połączenie to stwarza pewne
trudności. Będą tam zapewne zarzuty i protesty co skomplikuje projekt. Chcemy
szybko i gładko uchwalić plan Nowej Politechnicznej aby podtrzymać rezerwy
obowiązujące. W wyniku zmiany uchwały o przystąpieniu mięli byśmy nowe
granice planu Myśliwska – Bulońska obejmujące dawny plan oraz część Nowej
Politechnicznej i rejon Wołkowyskiej – Myśliwskiej.

Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 157?

za - 17
przeciw -   0
wstrzymało się -   4

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/153/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany uchwały nr XLVII/1398/2002 Rady Miasta
Gdańska z dnia 26 marca 2002 roku o przystąpieniu do
sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego Piecki – Migowo  rejonu ulic Bulońskiej –
Myśliwskiej w  mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

14) ZMIANY UCHWAŁY NR XXXI/920/2001 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 25 STYCZNIA 2001 ROKU
O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO REJONU ULICY NOWEJ
POLITECHNICZNEJ OD UL. KARTUSKIEJ DO UL.
RAKOCZEGO W MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK NR 159)

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Druk 159 dotyczy zmiany uchwały nr XXXI/920/2001 Rady Miasta Gdańska z
dnia 25 stycznia 2001 roku o przystąpieniu do sporządzenia  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Nowej Politechnicznej od ul.
Kartuskiej do ul. Rakoczego w  mieście Gdańsku. Fragmentu planu  przeszedł
do planu Myśliwska – Bulońska. Pomiędzy ul. Kartuską a Rakoczego
pozostanie tylko pas drogowy. Dzięki podjęciu planu podtrzymamy rezerwację
zawartą w planie obowiązującym.
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 159?

za - 16
przeciw -   0
wstrzymało się -   4

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/154/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany uchwały nr XXXI/920/2002 Rady Miasta
Gdańska z dnia 25 stycznia 2001 roku o przystąpieniu do
sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego rejonu ulicy Nowej Politechnicznej od ul.
Kartuskiej do ul. Rakoczego w  mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

15) UCHYLENIA UCHWAŁY NR XXIV/699/2000 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 15 CZERWCA 2000 ROKU
W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO
DZIELNICY SIEDLCE W REJONIE ULIC
MALCZEWSKIEGO, STOCZNIOWCÓW – OBECNIE
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GROTA ROWECKIEGO, ARMII KRAJOWEJ W
MIEŚCIE GDAŃSKU.
(DRUK NR 159)

WIESŁAW BIELAWSKI – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Przedstawiam projekt uchwały dotyczący uchylenia uchwały nr XXIV/699/2000
Rady Miasta Gdańska z dnia 15 czerwca 2000 roku w sprawie uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Siedlce w
rejonie ulic Malczewskiego, Stoczniowców – obecnie Grota Roweckiego, Armii
Krajowej w  mieście Gdańsku. Jest to sytuacja specyficzna mająca związek z
tym, że do NSA na etapie procedury sporządzenia planu wpłynęło zaskarżenie
uchwały o zaskarżenie zarzutów jakie odrzucono na etapie sporządzania planu.
Uzyskaliśmy informację z NSA, że nie wpłynęło żadne zaskarżenie dlatego
uchwalono plan. Jednocześnie NSA zaczęło rozpatrywać zaskarżenie uchwały o
odrzucenie zarzutu. Zaskarżający wykazał się terminowym nadaniem na poczcie
zaskarżenia. NSA zgodziła się że stanowiskiem osoby, która tą uchwałę
zaskarżyła. W związku z tym jesteśmy zmuszeni do powtórzenia fragmentu
procedury związanej z przystąpieniem do planu. Najpierw jednak musimy
uchylić uchwałę.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 158?

za - 16
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/155/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku
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W sprawie  uchylenia uchwały nr XXIV/699/2000 Rady Miasta
Gdańska z dnia 15 czerwca 2000 roku w sprawie uchwalenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy
Siedlce w rejonie ulic Malczewskiego, Stoczniowców – obecnie
Grota Roweckiego, Armii Krajowej w  mieście Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

16) ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA
MIEJSKIEGO RZECZNIKA KONSUMENTÓW Z
DZIAŁALNOŚCI ZA ROK 2002.

    (DRUK NR 174)

radny – ALEKSANDER ŻUBRYS
Zgodnie z art. 38 ust 1 ustawy z 15 grudnia o ochronie konkurencji i
konsumentów Rzecznik Konsumentów w terminie do 31 marca każdego roku
jest zobowiązany przedłożyć Radzie do zatwierdzenia sprawozdanie ze swojej
działalności. KSiŁP przyjęła sprawozdanie, które rekomenduje uchwałą
zatwierdzającą sprawozdanie. We wszystkich sferach działalności Rzecznika
następuje zwiększenie interwencji. Świadczy to o skutecznym działaniu
Rzecznika.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Na sali jest obecna pani rzecznik. Jeśli ma ktoś z państwa pytania to pani
rzecznik na nie odpowie. Opinia KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za
przyjęciem druku nr 174?

za - 16
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/156/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zatwierdzenia Sprawozdania Miejskiego Rzecznika
Konsumentów z działalności za rok 2002.
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

17) WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE MUZEUM
HISTORYCZNEMU MIASTA GDAŃSKA BONIFIKATY
OD OPŁAT ZA UŻYTKOWANIE WIECZYSTE GRUNTU,
STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY MIASTA
GDAŃSKA, POŁOŻONEGO W GDAŃSKU PRZY UL.
DŁUGI TARG 43 I OD CENY SPRZEDAŻY BUDYNKU
„DOM ŁAWY” POSADOWIONEGO NA GRUNCIE.     
(DRUK NR 153)

WIESŁAWA GIELO – Wydział Skarbu
Wysoka Rado.
Projekt dotyczy wyrażenia zgody na udzielenie Muzeum Historycznemu Miasta
Gdańska bonifikaty od opłat za użytkowanie wieczyste gruntu, stanowiącego
własność Gminy Miasta Gdańska, położonego w Gdańsku przy ul. Długi Targ
43 i od ceny sprzedaży budynku „Dom Łotwy” posadowionego na gruncie.
 „Dom Ławy” został oszacowany na 2 185 tys. złotych a grunt na 130 tysięcy
złotych. Muzeum Historyczne Miasta Gdańska posiada ten obiekt w zarządzie
od 1993 roku. Po udzieleniu bonifikaty pierwsza opłata  wynosiłaby 650 zł. za
budynek i 132 zł. za grunt. Proszę o podjęcie uchwały.
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radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP, KB, KK KPGiM jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem
druku nr 153?

za - 18
przeciw -   0
wstrzymało się -   4

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/157/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie Muzeum
Historycznemu Miasta Gdańska bonifikaty od opłat za
użytkowanie wieczyste gruntu, stanowiącego własność Gminy
Miasta Gdańska, położonego w Gdańsku przy ul. Długi Targ 43 i
od ceny sprzedaży budynku „Dom Łotwy” posadowionego na
gruncie.
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.
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18) WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE
BONIFIKATY PARAFII RZYMSKO – KATOLICKIEJ
P.W. ŚW. TERESY BENEDYKTY OD KRZYŻA W
GDAŃSKU OD CENY SPRZEDAŻY GRUNTU,
STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY MIASTA
GDAŃSKA.

    (DRUK NR 154)

WIESŁAWA GIELO – Wydział Skarbu
Wysoka Rado.
Projekt dotyczy wyrażenia zgody na udzielenie Parafii Rzymsko – Katolickiej
p.w. Św. Teresy Benedykty od Krzyża w Gdańsku od ceny sprzedaży gruntu,
stanowiącego własność Gminy Miasta Gdańska. Już poprzednio RMG taką
bonifikatę przyznała ale Zarząd nie mógł podjąć uchwały ponieważ cel nie jest
zapisany w planie zagospodarowania przestrzennego. Nie ma też możliwości
konkretnemu kościołowi przekazania działki w użytkowanie wieczyste w trybie
bez przetargowym przyznać. Ta parafia będzie realizowała cały kompleks usług
kulturalno – oświatowo – sakralnych i w świetle tak przedstawionego programu
zagospodarowania będzie możliwe udzielenie wcześniej przyrzeczonej
bonifikaty.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP, KB, KK, KE, KSSiOZ, KPGiM jest pozytywna.

Radny – RYSZAR OLSZEWSKI
Pani Dyrektor.
Czy istnieje plan inwestycyjno - realizacyjny na tym obszarze?

WIESŁAWA GIELO – Wydział Skarbu
Jest ustalony plan zagospodarowania tej nieruchomości i między innymi ma być
tam przedszkole, amfiteatr i dom spotkań ekumenicznych oraz kościół. Jest to
duża działka i taki program parafia przedłożyła.

Radny – MAREK POLASZESKI
Chciałem sprostować. Komisji Edukacji nie głosowała jednogłośnie, więc opinia
nie mogła być jednogłośna.
Jaka jest wartość tej działki?

WIESŁAWA GIELO – Wydział Skarbu
1 723 tysiące złotych.
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radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Jeśli chodzi o opinię Komisji Edukacji to tak jest w papierach. Trzeba to
wyjaśnić w protokóle Komisji Edukacji.
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 154?

za - 18
przeciw -   0
wstrzymało się -   5

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/158/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie Parafii Rzymsko –
Katolickiej p.w. Św. Teresy Benedykty od Krzyża w Gdańsku od
ceny sprzedaży gruntu, stanowiącego własność Gminy Miasta
Gdańska.
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

19) NABYCIA NA WŁASNOSĆ PRZEZ GMINĘ MIASTA
GDAŃSKA NIERUCHOMOŚCI SKARBU PAŃSTWA
PRZY UL. PRZEGALIŃSKIEJ 131.

    (DRUK NR 155)

WIESŁAWA GIELO – Wydział Skarbu
Wysoka Rado.
Uchwała dotyczy nabycia na własność przez Gminę Miasta Gdańska
nieruchomości Skarbu Państwa, położonej w Gdańsku przy ul. Przegalińskiej
131. Na tej nieruchomości znajduje się budynek mieszkalny. Mamy wnioski o
kupno lokali i opierając się na ustawie przejmujemy tą nieruchomość.
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radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP, KPGiM jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 155?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/159/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  nabycia na własność przez Gminę Miasta Gdańska
nieruchomości Skarbu Państwa, położonej w Gdańsku przy ul.
Przegalińskiej 131.
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

20) WYDELEGOWANIA PRZEDSTWAICIELA
MIASTA GDAŃSKA DO MIĘDZYNARODOWEJ
ORGANIZACJI TURYSTYCZNEJ BALTIC SEA
TOURISM COMMISSION.

    (DRUK NR 163 + AUTOPOPRWAKA)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Proponuję delegowanie pani wiceprezydent Anny Fotygi jako przedstawiciela
Miasta Gdańska do Międzynarodowej Organizacji Turystycznej Baltic Sea
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Tourism Commission. Do tej pory przedstawicielem Gdańska w tej organizacji
był pan Andrzej Jaworski. W zakresie obowiązków pani Anny Fotygi są
zagadnienia turystyczne. Wydaje mi się, że w tej organizacji powinno być
maksymalne umocnienie nasze pozycji więc osoba delegowana powinna mieć
odpowiednią rangę w sensie urzędu. Turystyka odgrywa dla nas znaczącą rolę.
Wiele robimy by zwiększyć przyjazdy turystów do naszego miasta. Pani Anna
Fotyga włada biegle językiem angielskim i niemieckim. Uważam, że tą rolę
będzie pełnić bardzo dobrze. Proszę też o przyjęcie autopoprawki. Chodzi w niej
o poprawienie złego nazewnictwa.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KTiS, KPGiM jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 163 z autopoprawką?

za - 18
przeciw -   1
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/160/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  wydelegowania przedstawiciela Miasta Gdańska do
Międzynarodowej Organizacji Turystycznej Baltic Sea Tourism
Commission.
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.
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21) WYRAŻENIA WOLI PRZYSTĄPIENIA GMINY
MIASTA GDAŃSKA DO SPÓŁKI POMORSKI
REGIONALNY FUNDUSZ PORĘCZEŃ
KREDYTOWYCH SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ
ODPOWIEDIZALNOŚCIĄ Z SIEDZIBĄ W GDAŃSKU
ORAZ OBJĘCIA UDZIAŁÓW W PODWYŻSZONYM
KAPITALE ZAKŁADOWYM SPÓŁKI.

    (DRUK NR 160)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Jesteśmy Światkami budowania systemu poręczeń kredytowych w naszym
kraju. System docelowy przyjęty przez rząd jest taki, że będziemy mięli na dole
powiatowe spółki poręczeń kredytowych. Natomiast na poziomie województw
będą spółki, które docelowo mają być reasekurantami dla powiatowych spółek
poręczeń kredytowych. W związku z tym, że nasze miasto jest stolica
województwa i nasza wiarygodność jest duża nasze wpływy i poparcie jest
znaczące. Dlatego też nasz udział w Pomorskim Regionalnym Funduszu
Poręczeń Kredytowych jest potrzebny. Udział będzie symboliczny ale
potrzebny. Jest to uzgodnione.
Niewiele to nas kosztuje ale powinniśmy tam być. W przyszłości ten fundusz
będzie reareasugerował nasze i innych powiatowych funduszy akcje
poręczeniowe. Do tego zmierza rząd. Myślę, że na Pomorzu dojdziemy to tego
docelowego miejsca najszybciej.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KB, KPGiM jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 160?

za - 17
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/161/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku
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W sprawie  wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miasta Gdańska
do spółki Pomorski Regionalny Fundusz Poręczeń Kredytowych
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku
oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym
spółki.
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

22) POWOŁANIA RADY SPOŁECZNEJ OŚRODKA
TERAPII DZIECI I MŁODZIEŻY Z RODZIN
ALKOHOLOWYCH PUBLICZNEGO ZAKŁADU OPIEKI
ZDROWOTNEJ W GDAŃSKU.

    (DRUK NR 161)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Przedmiotem tej uchwały jest powołania Rady Społecznej Ośrodka Terapii
Dzieci i Młodzieży z Rodzin Alkoholowych Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Gdańsku. Mamy w załączeniu skład rady społecznej. Zaraz
pewnie usłyszymy kto będzie ósmym członkiem w tej radzie. Kadencja rady
ośrodka jest równa kadencji RMG.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
KE jednogłośnie do składu wytypowała panią radną Elżbietę Grabarek
Bartoszewicz. Proszę to nazwisko wpisać w miejsce kropek. Opinia KE,
KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 161?

za - 19
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/162/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  powołania Rady Społecznej Ośrodka Terapii Dzieci i
Młodzieży z Rodzin Alkoholowych Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Gdańsku.
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

23) OKREŚLENIA ZADAŃ, NA KTÓRE
PRZEZNACZONE BĘDĄ ŚRODKI Z PAŃSTWOWEGO
FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB
NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2003 ROKU.

    (DRUK NR 139)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Panie Przewodniczący.
Mamy pieniądze z PFROS na 2003 rok ale tylko RMG może wskazać zadania,
czyli dokonać dystrybucji tych środków. Przedkładamy w załączniku wykaz
zadań realizowanych w tym roku wraz z podziałem na kwoty.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 139?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/163/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  określenia zadań, na które przeznaczone będą środki z
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w
2003 roku.
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.

24) ZMIANY UCHWAŁY NR LII/1607/2002 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 29 SIERPNIA 2002 R. W
SPRAWIE WYSOKOSCI DOFINANSOWANIA ZADAŃ
REALIZOWANYCH ZE ŚRODKÓ PAŃSTWOWEGO
FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB
NIEPEŁNOSPRAWNYCH.

    (DRUK NR 167)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Panie Przewodniczący.
Proponujemy zmianę uchwały z 2002 roku w sprawie wysokości
dofinansowania zadań realizowanych ze środków Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
Proponujemy nowe stawki związane z obsługą zadań z tego Funduszu. Jest to
kompetencja RMG dlatego przedkładamy tą propozycję.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 167?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/164/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany Uchwały Nr LII/1607/2002 Rady Miasta
Gdańska z dnia 29 sierpnia 2002 r. w sprawie wysokości
dofinansowania zadań realizowanych ze środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

25) SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD I TRYBU
PRZYZNAWANIA NAGRODY MIASTA GDAŃSKA
MŁODYM TWÓRCOM W DZIEDZINIE KULTURY.

    (DRUK NR 162)

RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Jest to poprawka związana z reorganizacją UM. W tej chwili sprawy związane z
kultura są w kwestii Biura Prezydenta. Z tego powodu należało wprowadzić
zmiany. W tej w skład komisji wchodzą dwaj przedstawiciele Biura Prezydenta
Miasta.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 162?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/165/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  szczegółowych zasad i trybu przyznawania Nagrody
Miasta Gdańska Młodym Twórcom w Dziedzinie kultury.
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.

26) ZMIANY UCHWAŁY NR LIV/1668/2002 RADY
MIASTA GDAŃSKA Z DNIA 10 PAŹDZIERNIKA 2002
ROKU W SPRAWIE USTANOWIENIA KONKURSU
LITERACKIEGO MIASTA GDAŃSKA IM. BOLESŁAWA
FACA.

    (DRUK NR 168)

RYSZARD BONGOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Jest to sprawa porządkowa związana z konkursem Literackim im. Bolesława
Faca.  Zmiana związana jest z reorganizacją UM i przejściem zagadnień
związanych z kulturą do Biura Prezydenta oraz wprowadzeniem zapisu
związanego z wynagrodzeniem dla członków komisji. W składzie komisji nie
ma pracowników UM tylko znani Gdańscy literaci którzy w tym roku mięli do
przeczytania 40 prac. Jest to bardzo pracochłonna praca dlatego wnioskujemy
aby była wprowadzona pewna gratyfikacja.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KK jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 168?

za - 21
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a



47

UCHWAŁĘ NR VII/166/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany uchwały Nr LIV/1668/2002 Rady Miasta
Gdańska z dnia 10 października 2002 roku w sprawie
ustanowienia Konkursu literackiego Miasta Gdańska im.
Bolesława Faca.
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.

27) ZMIANY NAZWY WOJEWÓDZKIEGO
MIĘDZYSZKOLNEGO OŚRODKA SPORTU,
REKREACJI I REHABILITACJI W GDAŃSKU, UL.
GRUNWALDZKA 244 NA NAZWĘ: „MIĘDZYSZKOLNY
OŚRODEK KULTURY FIZYCZNEJ”.
(DRUK NR 169)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
W wyniku reformy administracji publicznej, która weszła w życie 1 stycznia
1999 roku dawny Wojewódzki Międzyszkolny Ośrodek Sportu, Rekreacji i
Rehabilitacji wszedł w zakres działania gminy miasta Gdańska. Proponowany
projekt idzie w kierunku zmiany nazwy i zmian statutowych, które powodują
przeniesienie części uprawnień z MOSiR – u do Międzyszkolnego Ośrodka
Kultury Fizycznej. Dokonujemy uporządkowania zakresu działania dwóch
naszych jednostek komunalnych, które się zajmują sportem,  turystyką i
rekreacją. Jest to uchwała porządkowa, która już dawno powinna być
zmieniona.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KSSiOZ, KTiS, KE jest pozytywna.

Radna - ZOFIA GOSZ
Nazwa nazwą ale dawniej był to wojewódzki ośrodek więc sama nazwa
wskazywała na to, że finansowanie było z województwa. Obecnie wynika, że
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ośrodek podporządkowany jest Prezydentowi Miasta. Co jest z finansami? W
jaki sposób będziemy finansować ten ośrodek? Czy on będzie tylko wykonywał
zadania dla gminy czy też dla województwa? Teraz w nazwie nie ma
rehabilitacji to jest ważne.

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Pani Radna.
Dotychczas od 1 stycznia 1999 roku ośrodek był finansowany z budżetu miasta
Gdańska i zajmował się wyłącznie zadaniami powiatowymi. Szyld był stary ale
zadania były skierowane tylko dla ludności miasta Gdańska.
Zmiana ta idzie w kierunku zbliżenia nazwy instytucji do rzeczywistych zadań
realizowanych przez tą instytucję. Wskazujemy, że ten ośrodek będzie zajmował
się współpracą ze szkołami. MOSiR jest skierowany na plaże, funkcje zarządcze
obiektami. Służy on szerzej. Nastąpiło teraz rozgraniczenie w zadaniach.
Finansowanie nadal jest tylko z budżetu miasta Gdańska.
W sensie materialnym nastąpiło również przejęcie obiektów i gruntów
związanych z tym ośrodkiem.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK - BARTOSZEWICZ
Jest to kwestia nie tylko nazwy ale też całej filozofii funkcjonowania ośrodka.
Chciałam zapytać o konkurs. Kiedy pan panie Prezydencie przewiduje konkurs
na dyrektora tej placówki?

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Nie potrafię precyzyjnie odpowiedzieć na to pytanie. Obecny dyrektor pełni
swoją funkcję bardzo dobrze. Ja nie widzę potrzeby jego zmiany. Czy ze zmiany
nazwy i uzupełnienia statutu powstaje obowiązek przeprowadzenia konkursu to
nie potrafię na to pytanie odpowiedzieć. Jeżeli będzie wynikał taki obowiązek to
taki konkurs będzie rozpisany. Jeżeli nie wynika to dyrektor Chmura nadal
będzie pełnił tą punkcje doputy będzie ją dobrze pełnił.

Radna – ZOFIA GOZ
Poruszyłam ważną sprawę rehabilitacji. Jak była rehabilitacja to była tez
gimnastyka korekcyjna. Gimnastyka korekcyjna to działanie prozdrowotne,
zapobiegawcze i profilaktyczne. To ma się nijak do sportu i powinno podlegać
pod WSS a nie pod WS. Czy teraz rehabilitacja zostanie?

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Rehabilitacja będzie. Tak było i tak będzie. Wspólnie z KTiS szukaliśmy
najbardziej pojemnej nazwy. Nie chcieliśmy aby była rozwlekła. Miała być
krótka i zwięzła. Wydaje mi się, że najważniejszym członem tej nazwy jest
zwrot „międzyszkolny”. Wskazuje, że jest to zasadniczy partner dla szkół.
Rehabilitacja będzie ale wspólnym mianownikiem jest ruch.
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Wczoraj kolegium Prezydenckie spotkało się z kolegium Rektorskim AWF.
Rozmawialiśmy i problemach i perspektywach rozwoju AWF – u. umówiliśmy
się również, że w tej kadencji bardzo ściśle będziemy współdziałać z
pedagogami i specjalistami z AWF oraz szkół. Będziemy zwracali uwagę na te
zajęcia sportowe, które z uwagi na wiek i rozwój ciała są najważniejsze.
Chcemy zwalczać zajęcia z wychowania fizycznego, które ograniczają się tylko
do dania dzieciom piłki. Na pewno Ośrodek będzie ściśle współpracował z
Akademią Wychowania Fizycznego i Sportu. W kuratorium nie ma osoby, która
by się zajmowała sprawdzaniem prowadzenia lekcji wychowania fizycznego.
Chcemy te rzeczy uporządkować i ukierunkować. Zajęcia z wychowania
fizycznego to profilaktyka a  rehabilitacji to już skutek.

Radny – TOMASZ SOWIŃSK
Wysoka Rado.
To co usłyszałem od pana Prezydenta zdziwiło mnie. Komisja Edukacji dostała
już gotowy pakiet tego co ma uchwalić. Ten ośrodek jest we władztwie oświaty.
Dziwię się, że takiej szerokiej debaty nie zaproponowano.

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Z dużą pokorą przyjmuję uwagi pana Przewodniczącego Komisji Edukacji.
Przyznaję, że można było odbyć wspólne posiedzenie komisji. Jest to uwaga jak
najbardziej na miejscu. Jest to niedopatrzenie jednego z moich
współpracowników.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Cieszę się, że jest pan zadowolony z pracy pana Chmury. Tym niemniej jeżeli
ktoś jest doskonałym dyrektorem to może to potwierdzić przed komisją
konkursową. Apeluję. To nie jest tylko zmiana nazwy ale też filozofii. Zmienia
się także zasięg. Może pojawią się osoby, które mają ciekawszy program. Pan
Chmura jest bardzo długo i myślę, że dla niego to też będzie moment na
przygotowanie dobrej koncepcji. W związku z tym apeluję do pana Prezydenta o
rozważenie reguły konkursu na tę placówkę.

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Oczywiście rozważę raz jeszcze zmobilizowany pani wypowiedzią.

Radny – MAREK BUMBLIS
Pojęcie „kultura fizyczna” nad którym na jednej  z komisji debatowaliśmy jest
pojęciem na tyle szerokim, że zawiera wszystkie elementy działalności.
Całe szczęście, że ośrodek jest jednostką edukacji. Odpowiada to
zapotrzebowaniu wynikającemu z reformy Centrum. Przypominam, że jest
Ministerstwo Edukacji i Sportu, które zajmuje się sportem szkolnym. Ten rodzaj
podmiotu idealnie odpowiada zapotrzebowaniu chwili i ustawodawstwu, które
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istnieje w naszym kraju. Dla realizacji reformy statut ośrodka został opracowany
tak aby zajmować się: zajęciami szkolnymi dla dzieci, aktywizacją sportu
szkolnego, skoordynowaniem rozgrywek między szkolnych.
Konkurs na pewno będzie. Wiem ponieważ jestem bezpośrednio związany z
problematyką o której mówimy. Konkurs odbędzie się najprawdopodobniej
niedługo. Jestem pewny, że pan Chmura potwierdzi swoje kwalifikacje.

Radna – ELŻBIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ
Radny Bumblis potwierdził to o czym mówiliśmy na początku kadencji, że sport
jest integralną częścią edukacji. Gdyby te komisje działały razem to nie
mięlibyśmy teraz dysonansu i tej dzisiejszej dyskusji. Ubolewam nad tym, że
tak się nie stało. Jest to ważny element działalności edukacyjnej.

Radna – AGNIESZKA POMASKA
Wczytuję się w projekt tej uchwały i o ile dobrze rozumiem tekst to my
dyskutujemy nad samą zmianą nazwy a nie nad personalnymi zmianami.
Dlatego wnioskuję o zamknięcie listy mówców.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Nie ma więcej chętnych do zabrania głosu. Kto z państwa jest za przyjęciem
druku nr 169?

za - 20
przeciw -   0
wstrzymało się -   5

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/167/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany nazwy Wojewódzkiego Międzyszkolnego
Ośrodka Sportu, Rekreacji i Rehabilitacji w Gdańsku, ul.
Grunwaldzka 244 na nazwę: „”Międzyszkolny Ośrodek Kultury
Fizycznej”.
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.
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28) ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE
LIKWIDACJI ZARZĄDU DRÓG I ZIELENI W
GDAŃSKU, BĘDĄCEGO ZAKŁADEM BUDŻETOWYM I
UTWORZENIA JEDNOSTKI BUDŻETOWEJ.

    (DRUK NR 170)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Jak państwo wiedzą jednym z celów zmian w UM było wyeliminowanie
dublowania uprawnień i zadań. Takie dublowanie uprawnień i zadań widziałem
między Zarządem Dróg i Zieleni a Wydziałem Infrastruktury Miejskiej. Część
zmian, które przedstawi dyrektor Nietupski to likwidacja dublowania. Każdy ma
być rozliczny ze swoich zadań.

ROMUALD NIETUPSKI – Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni
Projekt uchwały porządkuje status Zarządu Dróg i Zieleni i rozszerza
działalność  Zarządu. W zapisie projektu uchwały RMG jest powierzenie funkcji
zarządu drogi. W rozumieniu przepisów ustawy o drogach publicznych również
w statucie pojawi się zapis o pobieraniu opłat w strefach płatnego parkowania.
Pojawi się zapis prowadzenia konta ośrodka specjalnego pod nazwą drogi oraz
dotyczący przewozów po wypadkowych i pozyskiwania dochodów w zakresie
działania Zarządu Dróg i Zieleni.
Nowe działalności dotyczą utrzymania i ewidencjonowania pomników
znajdujących się na terenach miejskich oraz wydawanie decyzji na przewóz
zwłok obywateli polskich zmarłych za granicą.
Zarząd Dróg i Zieleni zajmuje się między innymi: utrzymaniem, budową i
przebudową infrastruktury w dziedzinie: drogi, mosty, oświetlenie, iluminacja
zabytków, parki, skwery, zieleń C.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KPGiM, KB jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 170?

za - 18
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/168/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zarządu
Dróg i Zieleni w Gdańsku, będącego zakładem budżetowym i
utworzenia jednostki budżetowej.
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.

29) ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE
POWOŁANIA MIEJSKIEJ KOMISJI DS. WYBORÓW W
JEDNOSTKACH POMOCNICZYCH W GDAŃSKU I
USTALENIA JEJ REGULAMINU.

    (DRUK NR 171)

DANUTA JANCZAREK –Sekretarz Miasta Gdańska
Proszę Państwa.
W związku z zakończeniem pracy w UM pana dyrektora Stanisława
Grochodzkiego zachodzi konieczność zmiany w osobowym składzie Miejskiej
Komisji ds. Wyborów w Jednostkach Pomocniczych. W miejscie pana
Stanisława Grochodzkiego proponuję panią Marię Wonerską zastępcę dyrektora
Wydziału Finansowego.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 171?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   1

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a
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UCHWAŁĘ NR VII/169/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zmiany uchwały w sprawie powołania Miejskiej
Komisji ds. Wyborów w Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku i
ustalenia jej regulaminu.
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.

30) WYSTĄPIENIA GMINY MIASTA GDAŃSKA Z
MIĘDZYNARODOWEGO STOWARZYSZENIA MIASTA
I PORTÓW, NAZWA SKRÓCONA: IACP, Z SIEDZIBĄ W
HAWRZE WE FRANCJI.

    (DRUK NR 156)

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
W 2000 roku rekomendowaliśmy przystąpienie miasta Gdańska do International
Association Cities and Ports, która gromadzi miasta portowe. Tamto
wystąpienie było podyktowane zainteresowaniem ówczesnego Zarządu Portu w
Gdańsku, który nas do tego namówił. Teraz niestety proponujemy wystąpienie z
organizacji ponieważ okazało się, że nadzieje, które łączono z uczestnictwem w
Stowarzyszeniu nie spełniły się a składka jest wysoka. Obecny Zarząd Portu też
potwierdza, że nie ma potrzeby uczestniczenia w Stowarzyszeniu.
Te interesy, które mamy możemy realizować tak jak do tej pory w oparciu o
inne możliwości i kontakty. Dlatego weryfikujemy tą deklarację z przed trzech
lat i proponujemy wystąpienie.
Jedynym efektem tamtego przystąpienia był fakt, że w 2001 roku było doroczne
spotkanie tej organizacji w Gdańsku. Był to jedyny efekt lobbingowo -
promocyjny. Teraz nie ma potrzeby uczestniczenia w Międzynarodowym
Stowarzyszeniu Miasta i Portów. Może kiedyś ale nie teraz. Nie ma instytucji
zawieszenia członkostwa dlatego proponujemy wystąpienie i zaoszczędzenie
pieniędzy.



54

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KPGiM, KSiŁP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku
nr 156?

za - 22
przeciw -   0
wstrzymało się -   3

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/170/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  wystąpienia Gminy Miasta Gdańska z
Międzynarodowego Stowarzyszenia Miasta i Portów, nazwa
skrócona IACP, z siedzibą w Hawrze we Francji.
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.

31) ZATWIERDZENIA REGULAMINU
GOSPODAROWANIA ŚRODKAMI GMINNEGO
FUNDUSZU OCHRONY ŚRODOWISKA I GOSPODARKI
WODNEJ.

    (DRUK NR 142+ AUTOPOPRAWKA)

ANNA FOTYGA  – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Panie Przewodniczący.
W imieniu Prezydenta Miasta Gdańska przedkładam uchwałę w sprawie
zatwierdzenia Regulaminu Gospodarowania Środkami Gminnego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.
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Wprowadzamy również autopoprawkę, która jest w zgodzie z wnioskami
wypracowanymi podczas posiedzenia KRP.
Zmiany w regulaminie precyzujące, uściślające i narzucające nieco większe
rygory przedstawiania zadań, które będą finansowane z Gminnego Funduszu są
procedurą niezbędną, w pełni popieraną przez Prezydenta. Myślę, ze pozwoli to
włączyć to też szersze grupy społeczne.
Jeśli chodzi o możliwość wykorzystania funduszy Gminnego Funduszu Ochrony
Środowiska dla celów wspierania promocji zdrowia to ta kwestia jest
przedmiotem mojego zainteresowania. Prowadziłam już rozmowy z
Wojewódzkim Funduszem. Widzę wspólnie z Prezesem tego Funduszu
możliwość wykorzystania tych środków. Nie jestem pewny żeby ta byłą droga w
sposób rzeczywisty pozwoli wpływać na politykę promocji zdrowia w mieście
ponieważ obecne mechanizmy przyjmowane przez Fundusz dotyczą głównie
finansowania urządzeń służących badaniom. Niemniej jesteśmy w trakcie
prowadzenia rozmów w tej sprawie. Nie widzę na obecnym etapie możliwości
dokonywania zmian w regulaminie Gminnego i Powiatowego Funduszu w tym
zakresie zanim wypracujemy koncepcję funkcjonowania.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna.

Radny – TADEUSZ MĘKAL
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Trzeba z zadowoleniem powiedzieć, że komisja z zadowoleniem przyjęła
autopoprawkę zgłoszoną przez Prezydenta. Autopoprawka została wypracowana
wspólnie z KRP. Te poprawki w pierwszej części dostosowały intencje
wnioskodawców do zapisów, które powinny być zastosowane w projekcie.
Zapisy te umożliwiają powołanie Komisji, która będzie rozpatrywała i
kwalifikowała wnioski do realizacji w taki sposób aby mogły powstawać
zespoły zajmujące się konkretnymi branżowymi zagadnieniami.
Drugie zmiany doprowadziły do ujednolicenia w całym mieście zasad
udzielania dotacji. W pierwotnym projekcie zasady były dość skomplikowane.
Dzięki temu, że wprowadzono jednolite zapisy stało się to bardziej czytelne i
mniej skomplikowane do odbiorców. Proszę Wysoką Radę o podjęcie.

Radna – ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka rado.
Jestem częściowo zadowolona, szczególnie że pani Prezydent zajęła się tym
wnioskiem, który składałam.
Chcę złożyć wielkie uznanie w tym zakresie ponieważ wszystkie lata nikt o
takich możliwościach nie wiedział.
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W autopoprawce wymieniono zadania priorytetowe. Środki mają być
przeznaczone na utylizację odpadów azbestowych pochodzących z demontażu
okładzin i dachów na obiektach gminnych. A co z innymi obiektami? Azbest też
jest na innych budynkach.  Wiadomo, że jeden pyłek azbestu dostający się do
powietrza a następnie do płuc powoduje tętniaka.
Czy można się ubiegać z funduszu o usuwanie również azbestu z innych
budynków?
Wiadomo również, że przed utylizacją trzeba azbest zdjąć i zabezpieczyć.
Proszę to zagadnienie wyjaśnić.

ANNA FOTYGA  – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Środki Gminnego i Powiatowego Funduszu są środkami ograniczonymi.
Dlatego właśnie musimy procedować w ten sposób, że niezbędne jest określenie
pewnych priorytetów. Kwestia wymiany azbestowych części azbestowych
budowli została zapisana w budżecie miasta Gdańska. W stosunku do tego
przewidziana jest również utylizacja. Postaramy się dokładnie to przeanalizować
i przedstawić pani radnej odpowiedz.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 142 + autopoprawka ?

za - 16
przeciw -   0
wstrzymało się -   2

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/171/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Gospodarowania Środkami
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.
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32) ZATWIERDZENIA REGULAMINU
GOSPODAROWANIA ŚRODKAMI POWIATOWEGO
FUNDUSZU OCHRONY ŚRODOWISKA I GOSPODARKI
WODNEJ.

    (DRUK NR 143+ AUTOPOPRAWKA)

ANNA FOTYGA  – Wiceprezydent Miasta Gdańska
Wysoka Rado.
Panie Przewodniczący.
Przedkładam do zatwierdzenia projekt uchwały wraz z autopoprawką dotyczący
zatwierdzenia Regulaminu Gospodarowania Środkami Powiatowego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.
Proszę o przyjęcie uchwały podobnie jak poprzedniej. Projekt regulaminu
uściśla i dopracowuje sam tryb gospodarowania środkami zwiększając
przejrzystość i racjonalizując gospodarowanie środkami..

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Opinia KRP jest pozytywna. Kto z państwa jest za przyjęciem druku nr 143 +
autopoprawka ?

za - 23
przeciw -   0
wstrzymało się -   0

RADA MISTA GDAŃSKA
W głosowaniu  p r z y j ę ł a

UCHWAŁĘ NR VII/1721/2003
RADY MIASTA GDAŃSKA
Z dnia 27 marca 2003 roku

W sprawie  zatwierdzenia Regulaminu Gospodarowania Środkami
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej.
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.
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PUNKT 6

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE

Radna – AGNIESZKA POMASKA
Wnioskuję, żeby Przewodniczący wszystkich komisji zastanowili się nad
propozycją polegającą na tym aby porządki posiedzeń wszystkich komisji
otrzymywali wszyscy radni. KRP robi już w ten sposób.

radny – RYSZARD NIKIEL – Przewodniczący RMG
Takie informacje wiszą na tablicy. Propozycję omówimy na najbliższym
konwencie.

Radna – ZOFIA GOSZ
Panie Przewodniczący,
Wysoka Rado.
Ja chcę zapytać i zgłosić wniosek. Czy warto i czy jest potrzeba ogłaszania
konkursu na dyrektora BRMG? Myśmy słyszeli długą dyskusję, ze na inne
instytucje nie ma konkursów.
Mówię o tym ponieważ mamy doświadczenia, że jak na tym stanowisku był
doświadczony pracownik to zupełnie inaczej się pracowało. Jeżeli to znowu
będzie osoba przypadkowa, która będzie się dopiero uczyć od pracowników
których powinna uczyć. Czy naprawdę nie ma wśród wieloletnich pracowników
BRM doświadczonych na stanowiskach kierowniczych. Może można kogoś
awansować. Mnie się wydaje, że jest to tak newralgiczne stanowisko. Według
mojego doświadczenia, proszę tego nie uważać za lobbowanie ale tyle lat ile
miałam współpracy z panią Reginą to ona spełniała w ostatnich latach główną
rolę. Dyrektor był – owszem ale wszystkie problemy można było załatwiać u
niej. Taki jest mój wniosek.

Radny – JANUSZ KASPROWICZ
Chciałem dopowiedzieć koleżance Agnieszce, że taki wniosek złożyłem na
piśmie dwie sesje wstecz. Jestem zadowolony z wykonania ponieważ ja dostaję
do skrzynki wszystkie porządki. Mój wniosek dotyczył jednak wszystkich
radnych.

Radny – TOMASZ SOWIŃSKI
Z uwagi na to, ze jest ta godzina a nie inna chciałem Prezydium i wszystkim
pogratulować sprawności obrad.
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PUNKT 7

ZAKOŃCZENIE OBRAD

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodniczący RMG
Gratuluję również za sprawność przeprowadzenia obrad. Pobiliśmy chyba jakiś
rekord. Zamykam dzisiejsze obrady sesji.

Obrady zakończono o godzinie 12.30.

Przewodniczący
   Rady Miasta Gdańska

     Bogdan Oleszek

Protokołowała:

Agnieszka Staniszewska
Protokół sporządzono 23.04.2003 r.
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